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Domnule Bănicioiu, domnule Ciurchea 

 

este o nouă zi pentru dumneavoastră şi pentru noi, cei care mai avem câteva celule 

hepatice care să ne ţină în viaţă. De vineri, de când aţi declarat DIN NOU cu 

noşalaţă că o să daţi drumul la tratament „în câteva zile“ (declaraţie care o daţi ba 

unul ba altul de la începutul anului cu un zâmbet dispreţuitor în colţul gurii) au mai 

murit 10 oameni. Ati reuşit să ucideţi, prin nesemnarea contractelor pentru 

tratamente, peste 900 de oameni. 900 de oameni sunt  A CINCEA parte din cei 

pentru care preconizaţi să daţi tratamentul! Ne explicaţi, că doriţi să obţineţi un 

preţ bun, ca să puteţi trata 5000 dintre noi, fiind foarte sigur că sunt doar 5000. 

Sunt mult mai mulţi domnilor! Nu puteţi să faceţi o estimare corectă, când nu se 

ştie câţi bolnavi de hepatita C sunt în ţara aceasta. Ce este sigur, lucru acesta l-aţi 

afirmat şi dumneavoastră: suntem ţara cu cei mai mulţi bolnavi de hepatite virale! 

Si curând, o să fim ţara cu toţi locuitorii bolnavi de o hepatită virală, dacă 

continuaţi politica asta de tragere de timp. 

Ce „uitaţi“ să spuneţi este că preţul acestui medicament este cu atât mai mare, cu 

cât sunt mai puţine tratamente cumparate. Iar 5000 de tratamente pentru 1,6 

milioane (cifra care se vehiculează de experţii români) de bolnavi sunt f. puţine. 

Oricum situaţia noastră pare fără speranţă pentru că: 

1. Mass Media din România refuză categoric să vorbească de genocidul acesta 

2. Asociaţiile de ajutor al pacienţilor sunt naive şi uşor de păcălit 

3. Opoziţia nu doreşte să folosească această problemă împotriva 

dumneavoastră pentru că rămân cu ea, după o eventare schimbare de 

guvern. 

4. Bolnavii sunt prea bolnavi ca să mai iasă în stradă 

5. Preşedintele ţării, „Prima doamnă“ oamenii care într-o ţară normală sunt 

puşi să audă durerea celui mic, nu au nici ei nici o reacţie. 

6. UE are probleme mult mai mari, decât micul dumneavoastră genocid. 

 

DEOCAMDATĂ! 
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Spun „pare“ pentru că nu este aşa! Luni 31.08.2015 în foarte multe biserici din ţară 

şi din diasporă, s-a postit şi s-au făcut rugăciuni să vă înmoaie Dumnezeu 

inimile împietrite şi să daţi drumul la tratament. Românii au început să se 

trezească, să se unească, au început să vadă durerea celui de lângă el. Asta este o 

problemă, dar nu este problema dumneavoastră cea mai mare. 

Problema dumneavoastră mare este că nici o rugăciune făcută cu durere de inimă 

nu rămâne neascultată! Imi vine în minte faraonul care se împotrivea, tot ca 

dumneavoastră (din cauza inimii împietrite), să dea drumul poporului israelian.  

De ce va venii asupra dumneavoastra şi a „neamului“ dumneavoastră, sunteţi 

singuri vinovaţi! Când urgia se va dezlănţuii o să vă aduceţi aminte de unde se 

trage.  

E o promisiune! 

 

  


